
 

 

 

 

 

Advies- en toezeggingenlijst van de gecombineerde Commissie  

Fysieke Leefomgeving / Sociaal Domein d.d. 2 december 2019 
 
Raadhuis De Paauw 
 
Aanwezig: Voorzitter dhr. Van Noort 

   Secretaris  mw. Keltjens 
   VVD dhr. Ronke, mw. Van Deursen en mw. Weekhout 

   CDA dhr. Beerepoot. dhr. Koetsier, mw. Starrenburg en 
mw. Vree 

   D66 dhr. Bloemendaal en mw. Heijl 
   PvdA  dhr. Van Smirren 
   GL dhr. Van Sloten 
   HvW dhr. Hendrickx en Van Rossem  
   LW! dhr. Boon. Mw. Bellekom en mw. Pauli 

   DLW dhr. Micklinghoff 
   Fractie Mulder - 
   Fractie Hagen - 
 
 Namens het college wethouders Schokker, Wassenaar, Zweerts de Jong, 

De Ridder en Klaver-Bouman 
 

1 Opening, mededelingen en 

vaststelling agenda 
 
 

Toegevoegd wordt agendapunt ‘terugkoppeling 

woordvoerdersoverleg Sociaal Domein’. 
 

2 Spreekrecht burgers 
 

Dhr. Van Dam over het initiatief “van 0 tot 100”. 

3 Vragenhalfuurtje 
 
 
 

Raadslid Beerepoot: de aanwezigheid van 
verkeersregelaars bij het Rozenplein. 
 
Raadslid Van Deursen over H10. 

 

4 Lijst van ingekomen stukken 
 
 
 

Ter kennisname: 
Advies- en toezegg.lijst Cie Fysieke Leefomgeving 
van 30 september en 4 november 2019. 
Advies- en toezegg.lijst Cie Sociaal Domein van 6 

november 2019. 
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Regionale samenwerking en 

gemeenschappelijke regelingen in 
het bijzonder 
 

 
 

Wethouder Wassenaar over de vergadering van de 

omgevingsdienst Haaglanden. 
 
Wethouder De Ridder: VNG-bijeenkomst, het 

klimaatakkoord is onderschreven in lijn met het 
beleid van de gemeente 
 
Wethouder Zweerts de Jong over de vergadering 
van de GGD. 
 
Wethouder Klaver over de MRDH-vergadering. 

Op het aanbod van de portefeuillehouder om een 
delegatie van de MRDH uit te nodigen voor een 



 

 

volgende commissievergadering gaat de commissie 
in. Met de MRDH kan dan o.a. besproken worden 
waar staat Wassenaar in de MRDH. 
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Burgerinitiatief ' Woningbouw twee 
stokstaartjes' 
 
 

 

De initiatiefnemers geven een toelichting op hun 
burgerinitiatief. 
De initiatiefnemers vragen commitment van de 
gemeente en bevestiging om het plan verder te 

kunnen uitwerken. 
 
Vanuit de fracties zijn er een aantal 
vragen/opmerkingen aan zowel de initiatiefnemers 
als de portefeuillehouder. Onder andere over hoe 
deze pilot precies gezien moet worden, wat is de 
huurprijs.  Komt er ook een zorgfunctie. Waarom 

deze locaties. Hoeveel sociale huurwoningen 
worden achtergelaten. Hoe denkt de buurt over de 
plannen. Moet er niet een integraal plan komen. 
Worden toekomstige ontwikkelingen met dit 
Een aantal fracties merken ook nog op dat men het 

gevoel heeft dat de initiatiefnemers op de stoel van 

het college (raad) gaan zitten. 
 
Antwoorden van de initiatiefnemers  
Pilot is om te kijken hoe de migratie naar de 
woningen gaat en dan met name of er ook genoeg 
woningen vrijkomen. 
Max 750-1000 euro, net boven de sociale 

huurgrens. 
Zorg kan regulier geregeld worden. 
Deze locaties wordt als het meest en snelst 
haalbaar gezien. Buurt vindt de plannen acceptabel. 
 
Commissie verzoekt het college binnen 8 weken 
een advies over het burgerinitiatief uit te brengen.  
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Startnotitie Woonvisie Wassenaar 

 
 
 

De commissie adviseert de voorgestelde beslissing 

af te doen als hamerstuk in de raad van 17 
december aanstaande 
 

Voor het vervolgtraject worden door de commissie 
enkele suggesties meegegeven. 
Er is al veel informatie beschikbaar/knelpunten zijn 
bekend, hou de herziening eenvoudig en 
kostenefficiënt. 
Neem jongeren ook mee in het traject. 
Denk vast na over het moment dat er geen 

woningbouwlocaties meer beschikbaar zijn. 
Kijk hoe de bevolking zich ontwikkelt en stuur daar 
op. Relatie met regionale visie. 
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Wijziging Huisvestingsverordening 
gemeente Wassenaar 2019 

 
 
 

De commissie adviseert de voorgestelde beslissing 
af te doen als hamerstuk in de raad van 17 

december aanstaande 
 
Portefeuillehouder De Ridder zegt toe voor de 
raadvergadering van 17 december a.s. schriftelijk 
te beantwoorden: 

- De vragen over of het splitsen van woningen 
makkelijker wordt of niet en of onderverhuur van 
sociale woningen in Wassenaar een probleem is; 
- De raad/commissie een cijfermatige 
onderbouwing te verstrekken m.b.t. de bezetting 
van woningen 
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Informatiebrief 100 Reductieplan 
CO₂-verkeer Wassenaar 
 

 

 

Raadslid Van Sloten heeft de informatiebrief 
geagendeerd omdat er een discrepantie zit tussen 
de brief van de MRDH en de informatiebrief van het 

college. Daarnaast worden er ook vragen 

inhoudelijk 
 
De commissie besluit de brief van de MRDH van 17 
oktober 2019 waarin de gemeenteraden worden 
verzocht om aan te geven met welke maatregelen 
uit de menukaart wordt gestart als bijdrage aan de 

opgave van 30% reductie van CO₂ op het 
gebied van mobiliteit en verzoekt het college een 
conceptbrief aan de MRDH voor te bereiden voor de 
commissievergadering van januari a.s. 
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Afgedane toezeggingen 

 

Geen afgedane toezeggingen. 

11 Terugkoppeling 
woordvoerdersoverleg Sociaal 
Domein 
 

Raadslid Van Deursen koppelt terug. 
Er is gesproken met de Adviesraad Sociaal Domein. 
Zij maken zich zorgen over de H10 en zouden 
graag contact willen met de anderen adviesraden 

vanuit de H10 en zorgen over de hulpverlening en 
hoe het zorgplein zich gaat ontwikkelen. 
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Sluiting 
 

De voorzitter sluit om 22.00 uur de vergadering. 

 
 
 

 

 


